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Sessió telemàtica - Data | 17 desembre 2020 a les 17:30h – 18:40h 
Assistents | 6 adolescents 
Assistents adults | Dinamitzadores urbanins: Laia i Uri 

 

Desenvolupament de la sessió 
S’ha dut la primera sessió ordinària del Consell d’Adolescents de Castellar d’enguany. Ha estat en format telemàtic. 

Bàsicament els consellers i les conselleres han reflexionat sobre la conversa que van tenir la sessió passada amb 

l’ajuntament i s’ha començat a treballar el tema d’espais per adolescents a l’aire lliure. 

A continuació s’exposa detalladament el que s’ha fet: 

 

Repàs dels temes que s van parlar la sessió passada: 

 

Imatge 1: Els temes que es van exposar a l’Ajuntament 

S’han reafirmat amb què el tema que els desperta més interès a treballar durant aquest curs són els espais per 

adolescents a l’aire lliure. Així i tot, també segueixen interessades amb obtenir una resposta sobre la situació del 

transport públic de Castellar-Sabadell.  
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Les preguntes encadenades: 

Per anar trencant el gel, s’ha començat a jugar a les preguntes encadenades. Una persona llençava una pregunta a 

l’aire i les persones que responien que si o s’hi sentien identificades, deixaven la càmera oberta. La resta la 

desactivaven. Les últimes preguntes ja han servit per anar encaminant temes d’espai públic de Castellar. 

 

Imatge 2: Consellers i conselleres que es van connectar a la videotrucada 

 

Anàlisi de les fotografies d’espais per adolescents. 

Prèviament a la sessió, se’ls va encarregar als membres del Consell d’Adolescents que féssin fotos dels diferents 

espais públics a l’aire lliure de Castellar que els despertessin algun tipus d’interès. Sigui perquè funcionen, són 

agradables o perquè creien que podien millorar d’alguna manera. 

A continuació deixem les fotografies que s’han analitzat durant la sessió (amb pantalles copiades del l’ordinador del 

què s’ha treballat): 
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Relacionat amb els espais lliures en general s’han parlat les següents idees: 

 SEGURETAT: s’ha expressat la idea de l’existència d’alguns espais que no s’utilitzen perquè no es té la 

sensació d’inseguretat. En aquests espais hi influencia la falta de llum a partir que és fosc. 

 LLOCS CONEGUTS: també s’ha dit que hi ha espais que no s’utilitzen perquè la gent no en té coneixença. 

En els llocs coneguts les persones s’hi senten més segures i s’hi senten més confortables 

 L’UTILITZACIÓ DE L’ESPAI EN FUNCIÓ DE LA GENT QUE ELS OCUPA: alguns espais han estat molt ben 

valorats físicament, però no s’acaben d’utilitzar perquè hi ha gent que els ocupa que no els desperta confiança 

i no els fan sentir còmodes. 

 

Relacionat amb espais concrets de Castellar, s’han començat a llençar les següents idees: 

 PROP DE LA PLAÇA EUROPA: al costat de l’Skate Park hi ha zones molt fosques (i insegures). També hi 

ha una arbreda amb una zona de gespa molt extensa poc aprofitada. Està enfocada perquè hi puguin 

passejar els gossos, però també s’hi podrien crear espais específics per adolescents amb mobiliari urbà 

específic. 

 ZONA DE LA PLAÇA DEL FORJADOR: hi ha molts angles morts on no hi ha visibilitat (permet tenir racons). 

 Davant del VIENNA: hi ha un semàfor que tarda molt a posar-se en verd (pensat per afavorir els vehicles i 

no als vianants). 

Després de totes aquestes observacions, s’ha agafat el compromís de fer algun tipus de treball per agafar opinions i 

sensacions de més adolescents de la vil·la, per poder-les incloure-les a l’anàlisi dels espais i poder elaborar una 

diagnosi que encamini quin tipus de proposta es pot treballar. 

Per començar, farem un treball d’investigació del poble. 

 

Finalment, abans de marxar s’ha valorat la sessió: 

Interessant, traqnuil·la però guai, bé, esclaridora, intressant i aclaridora 

 

 

...i per últim, hem convocat la pròxima trobada el dijous 21 de Gener del 2021 i ens hem desitjat bones festes! 
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